
Protokół Nr XLVII/17
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 30 listopada 2017 r. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz. 11:00 w sali  konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy
w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. 
Nieobecni byli Pan Marek Szopa i Pani Irena Chrystyna

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej-Pani Monika Żogalska dokonała otwarcia XLVII sesji Rady Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdziła, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Wiceprzewodnicząca przedstawiła porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;
2) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego;
3) zamiaru utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie;
4) „Rocznego programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018;
5) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Bronisława
Malinowskiego w Ścinawie w ośmioletnią szkołę Zespół Placówek Oświatowych w Ścinawie Szkoła
Podstawowa Nr 3 im. Bronisława Malinowskiego w Ścinawie.
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XLV z dnia z dnia 11 września 2017 roku:
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym za okres:
 od 11 października 2017 r. do 15 listopada 2017 r.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym za okres:
 od 11 października 2017 r. do 15 listopada 2017 r.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi do porządku obrad. 

Dyrektor  Departamentu  Rozwoju Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów w sprawie: 1) wyrażenia zgody  na przyjęcie



przez Gminę Ścinawa prowadzenia zadania własnego powiatu z zakresu utworzenia i prowadzenia
Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie;
2)  odrzucenia  w  całości  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie, w sprawie zmiany uchwały NR XXXIII/135/12
Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz 1477 ze zm.
w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum
prowadzonych przez Gminę Ścinawa; 3) zmiany uchwały nr XXXIII/135/12 Rady Miejskiej w Ścinawie
z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz. 1477 z dnia 10 kwietnia 2012 r. ze zm.
w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum
prowadzonych przez  Gminę Ścinawa; 3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XLVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;
2) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego;
3)  wyrażenia  zgody  na przyjęcie  przez  Gminę Ścinawa prowadzenia  zadania własnego powiatu
z zakresu utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie;
4) zamiaru utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie;
5) „Rocznego programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018;
6) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Bronisława
Malinowskiego w Ścinawie w ośmioletnią szkołę o nazwie Zespół Placówek Oświatowych w Ścinawie
Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Bronisława Malinowskiego w Ścinawie;
7)  odrzucenia  w  całości  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie, w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/135/12
Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz 1477 ze zm. w
sprawie  ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów publicznych  szkół  podstawowych  i  gimnazjum
prowadzonych przez Gminę Ścinawa;
8) zmiany uchwały nr XXXIII/135/12 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj.
Dolnoś. Z 2012 r. poz 1477 z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz 1477 ze zm.
w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych                    i
gimnazjum prowadzonych przez Gminę Ścinawa;
9) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości.
5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XLV z dnia z dnia 11 września 2017 roku:
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym za okres:
 od 11 października 2017 r. do 15 listopada 2017 r.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym za okres:
 od 11 października 2017 r. do 15 listopada 2017 r.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła nowy porządek obrad.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 roku.



Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2017 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XXXIV/211/17 z dnia 26 stycznia 2017 roku;

Ad.4.2. obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie obniżenia
ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.

Ad.4.3. wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Ścinawa prowadzenia zadania własnego powiatu
z zakresu utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody  na  przyjęcie  przez  Gminę  Ścinawa  prowadzenia  zadania  własnego  powiatu
z zakresu utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie.

Ad. 4.4. zamiaru utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu



(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  zamiaru
utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Ścinawie.

Ad.  4.5.  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Ścinawa  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2018.

Podinspektor  Referatu Oświaty,  Kultury,  Sportu i  Turystyki  Pani  Justyna Sośnicka przedstawiła
projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie „Rocznego
programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2018.

Ad.  4.6.  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  im.
Bronisława Malinowskiego w Ścinawie w ośmioletnią szkołę o nazwie Zespół Placówek Oświatowych
w Ścinawie Szkoła Podstawowa Nr 3 im. Bronisława Malinowskiego w Ścinawie.

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska-Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusję do projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im.
Bronisława Malinowskiego w Ścinawie w ośmioletnią szkołę o nazwie Zespół Placówek
Oświatowych  w  Ścinawie  Szkoła  Podstawowa  Nr  3  im.  Bronisława  Malinowskiego
w Ścinawie.

Ad.  4.7.  odrzucenia  w  całości  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie, w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/135/12
Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz 1477 ze zm. w
sprawie  ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów publicznych  szkół  podstawowych  i  gimnazjum
prowadzonych przez Gminę Ścinawa.

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska-Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję



zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
odrzucenia w całości stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie, w sprawie zmiany uchwały nr
XXXIII/135/12 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś.
z  2012  r.  poz  1477  ze  zm.  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów
publicznych szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Ścinawa.

Ad. 4.8. zmiany uchwały nr XXXIII/135/12 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz.
Urz. Woj. Dolnoś. Z 2012 r. poz 1477 z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz. Woj. Dolnoś. z 2012 r. poz
1477 ze zm. w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych
i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Ścinawa.

Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska-Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  zmiany
uchwały nr XXXIII/135/12 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 10 kwietnia 2012 r. Dz. Urz.
Woj.  Dolnoś.  z  2012  r.  poz  1477  z  dnia  10  kwietnia  2012  r.  Dz.  Urz.  Woj.  Dolnoś.
z  2012  r.  poz  1477  ze  zm.  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów
publicznych szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Ścinawa.

Ad. 4.9. wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia i  Bezpieczeństwa Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości.

Ad.  5.   Przyjęcie  protokołu  Nr   XLV    z  dnia  z  dnia  11  września  2017  roku  z  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie.

1) Nr XLV z dnia z dnia 11 września 2017 roku;

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(13 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XLV z dnia 11
września 2017 r.



Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

W. Jagiełło:
Mam pytanie w sprawie drenażu na boisku czy naprawa objęta jest gwarancją przez firmę, która to
wykonywała. Odpowiedź proszę na piśmie.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Odczytam Panu pismo w tej sprawie. (Odczytanie pisma)

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli chodzi o kwestię wydanych milionów o których wspomniał Pan Jagiełło to chciałbym powiedzieć,
iż sam zakres inwestycji, który obejmuje płytę główną boiska i tą część drenażu to zaledwie początek
kosztów całego zadania, ponieważ nawierzchnia boiska kosztowała około 20 tys zł plus drenaż to koszt
około 50 tys zł i te miliony o których Pan mówił wydane były na płytę główną, na boisko treningowe,
na siłownię i na zagospodarowanie całego terenu, a koszty związane z drenażem to nie nie jest koszt
milionów tak jak Pan wspomniał.

M. Ratajczak:
Najważniejsze, że naprawa drenażu objęta jest gwarancją i zostały zlecone prace.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Zaniechań w budowie infrastruktury przez wiele dziesiątków poprzednich lat w gminie Ścinawa, mieście
Ścinawa i fakt, że do dnia dzisiejszego choć my podejmujemy w tym kierunku działania ani gmina, ani
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  nie  dysponował  inwentaryzacją  układu  kanalizacyjnego,  czyli  nie
posiadamy mapki, która określałaby precyzyjnie gdzie jest kanalizacja sanitarna, gdzie jest woda itd.
Najlepszym dowodem na to jest korespondencja z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad
w związku z inwestycją, którą zamierzamy realizować nad Odrą, czyli  parking dla stadionu i portu.
Okazało się,  że niedaleko miejsca na którym ma być parking jest studnia.  Studnia jest  w drodze,
zrobiliśmy tam pompowanie  i  okazało  się,  że mamy problem ponieważ nie  mamy gdzie  się  wpiąć
z odwodnieniem tego obiektu. Który ma powstać w przyszłym roku. Wczoraj ostatecznie usłyszałem, że
nie zostanie wydana opinia pozytywna dotycząca wpięcia do tej studni, dlaczego, ponieważ  Generalna
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie wie czy to działa, a jeżeli działa to w jakim zakresie i ile tej
wody  jest  w  stanie  odprowadzić  i  nie  wiadomo,  gdzie  ta  woda  właściwie  leci.  Od  nas  zażądali
oświadczenia wcześniej w którym było zawarte, że jesteśmy w stanie odprowadzić wodę tym niemniej
decyzja negatywna. Problem polega na tym i do tego zmierzam, że nigdy nie zostały podjęte działania
aby ustalić w jaki sposób odwadniany jest stadion, jak to po prostu działa. Pan Radny doskonale wie, że
problem z odwodnieniem tej części boiska nie wystąpił po tej inwestycji tylko występował wcześniej.
Faktem jest, że do dnia dzisiejszego nikt nie wie gdzie następuje dalej odprowadzenie wody ze stadionu
i na tym polega problem. Inwestycja zakończyła się w granicach ogrodzenia, ale później ta woda gdzieś
płynie i być może jest tak, że dalej jest coś co powoduje ograniczenia w przepływie tej wody. Częścią
kanalizacji wodnej przez długi czas prowadzono również ścieki i nie czyszczono tego. Czyszczenie to
nastąpi prawdopodobnie od stycznia, ponieważ za dwa lub trzy tygodnie będzie nowe urządzenie, które
gmina zakupiła za 1,5 miliona złotych w ramach kontraktu, dofinansowanie z Narodowego Funduszu
Ochrony Środowiska. Dlatego bardzo proszę wziąć pod uwagę wszystkie elementy i nie kierować się
doraźnymi celami.

W. Jagiełło:
Panie Dyrektorze czy nie można było zorientować się jaka sytuacja jest w związku z tym drenażem
przed inwestycją ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Można było i na tyle ile mogliśmy zorientowaliśmy się i uznaliśmy, że jeżeli wykonamy drenaż na tej
części boiska to woda odpłynie.

D. Pawłoszyńska:
Panie Burmistrzu kiedy będzie zrobiony przystanek, ponieważ zgoda właściciela już jest.



Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Przystanek już stoi.

D. Pawłoszyńska:
Tak, ale chodzi o wyłożenie kostką żeby nie stać w błocie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Pani Radna wszystko wymaga czasu. Musimy mieć zgodę i tak jak Pani mówi jest, ale być może zgoda
ta jest z dzisiaj lub z wczoraj więc dopiero teraz można podejmować działania i na pewno za chwilę to
wszystko będzie zrealizowane.

D. Pawłoszyńska:
Dobrze by było że by wykonać to przed mrozami.

Cz. Jastrzębski:
Panie Burmistrzu jak już wspomniałem świetlica się buduje i w Lasowicach też się coś dzieje, a proszę
powiedzieć na jakim etapie są prace z kanalizacją ?

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Proszę Państwa jeżeli chodzi o kanalizację to przetarg jest jeszcze przed otwarciem ofert. Wpływały
pytania i  wątpliwości  potencjalnych wykonawców i  etap udzielania odpowiedzi został już zamknięty
w  zeszły  piątek,  ale  w  związku  z  dodatkowymi  informacjami  w  tym  zakresie  zgodnie  z  ustawą
o zamówieniach publicznych musimy wydłużyć termin do złożenia oferty. Przypuszczam, że 7 lub 8
grudnia nastąpi  otwarcie ofert.  Oferent w momencie składania oferty,  która jest jedną lub dwoma
kartkami, gdzie napisane jest kim jest oraz cena jaką oferuje wykonawca i tak naprawdę potwierdza
tylko, że spełnia wszystkie inne kryteria opisane w specyfikacji.  Kiedyś żeby potwierdzić te kryteria
musiał załączyć do tych oświadczeń kompletne dokumenty. Dzisiaj jest tak, iż wskazuje się pierwszego
i  dopiero  jeżeli  jest  wskazany  to  występuje  się  o  uzupełnienie  dokumentów.  Biorąc  pod  uwagę
odpowiedzialność tego przedsięwzięcia musimy zweryfikować wykonawcę, który ma to prowadzić, a nie
da się zrobić tego w parę dni.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nawet jeżeli poda w oświadczeniu, że spełnia te wymogi to my i tak musimy sprawdzić dlatego też
wydłuża  się  czas,  ponieważ  zanim  dostarczy  nam  komplet  dokumentów  i  zanim  sprawdzimy  te
dokumenty.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Przygotowanie przetargu to są koszty dla nas i  dlatego im więcej  dokumentów i  poświadczeń tym
lepiej. Potencjalni wykonawcy po wyłonieniu, ale przed podpisaniem umowy muszą zagwarantować, iż
dadzą nam gwarancję jest to również załącznikiem do umowy.

M. Ratajczak:
To jest o tyle uzasadnione, że od czasu złożenia oferty do wyłonienia może się wiele rzeczy zmienić.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jest duże zainteresowanie co widać po pytaniach, które były kierowane do nas. Jest 7 lub 8 firm także
spodziewamy się dużej konkurencji i być może cena będzie dobra.

Ad. 7. Wolne wnioski.

P. Kowalski:
Panie Burmistrzu kiedy będzie naprawiona droga 1221, ponieważ są dziury, dziury i jeszcze raz dziury.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
To się wiąże z organizacją ruchu, jeżeli  jest to droga publiczna to musimy wystąpić z wnioskiem o
wykonanie takiego miejsca czyli  postawienie znaku. Musimy zlecić również wykonanie dokumentacji



związanej z ruchem docelowym, będzie również skonsultowana ze służbami i jeżeli będzie wszystko
załatwione formalnie to my wtedy będziemy mogli postawić taki znak.

M. Żogalska:
Chciałam się spytać na jakim etapie jest sprawa związana z pasami dla pieszych koło szkoły nr 3.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Mamy już projekt organizacji ruchu,pasy uwzględnione są przy Fundacji „Przystań” jak również wjazd
do szkoły przy ulicy Wiosennej.

M. Ratajczak:
Ulica Wołowska też jest uwzględniona ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Dokumentacja ta dotyczy organizacji ruchu przy samej szkole nr 3, ponieważ chcemy tam wprowadzić
jeszcze jeden zakaz zatrzymywania się, gdyż naprzeciwko Fundacji  wzdłuż terenu zielonego parkują
samochody i powinien tam się pojawić zakaz.

M. Żogalska:
Nie powinno być zakazu zatrzymywania się po jednej stronie ulicy na Przyjaciół Żołnierza tam dopiero
nie da się przejechać.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli macie Państwo jakieś sugestie do tych miejsc to zapraszam do Pana Przemka Lindy, ponieważ ma
on na mapach wstępny projekt  także żeby jeszcze coś zasugerować, ponieważ my w tej  chwili  to
konsultujemy i wysyłamy z powrotem do projektanta, żeby wprowadził te zmiany i wtedy będziemy
konsultować to z policją.

M. Ratajczak:
W parku drzewo spadło na barierki, które zabezpieczają przejście dla pieszych. Zostało to naprawione,
ale później ponownie została przewrócona barierka i jest już prawie w rzece także proszę o naprawę,
ponieważ już zgłaszałam ten problem na ostatniej sesji.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

D. Pawłoszyńska:
Panie  Burmistrzu  kiedy  zostanie  utwardzone  pobocze  na  końcowym  przystanku  przed  mostkiem
w kierunku mojego domu, ponieważ może być tak, że autobus zsunie się do rowu

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta i Gminy Ścinawa na wszystkie zapytania i interpelacje na które nie udzielono odpowiedzi zostaną
udzielone na piśmie.

Ad.   12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Centrum  Turystyki  i  Kultury  zaprasza  Radnych  Rady  Miejskiej  na  Powiatowy  Jarmark



Bożonarodzeniowy,  który  odbędzie  się  10  grudnia  od  godz.  11:00  do  godz  17:00  także  bardzo
zapraszam.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Powiatowy, ponieważ angażuje się w organizację jarmarku również Powiat Lubiński. Jest to 10 grudnia
od 11:00 do 17:00. Proszę również zabrać dzieci, ponieważ tego dnia od godz 13:00 będą rozdawane
paczki dla dzieci z miasta Ścinawy. Jeżeli chodzi o wioski to będą rozdawane na świetlicach.

Dyrektor Departamentu Rozwoju Pan Dariusz Stasiak:
Proszę Państwa proszę zapoznać się z tą tabelą dotyczącą nakładu na oświatę przez ostatnie 11 lat
będzie to dostępne w biurze rady. Bardzo proszę abyście Państwo zerknęli na tabelę i zwróćcie Państwo
uwagę jak wzrastały w ostatnich trzech latach nakłady na oświatę. Wydatki te wzrastały głównie ze
względu na wydatki inwestycyjne. Których wcześniej praktycznie rzecz biorąc nie było.

W. Jagiełło:
Chciałbym  jeszcze  powiedzieć,  że  2  grudnia  organizowany  jest  cykliczny  turniej  tenisa  stołowego
w CTiK chętnych zapraszam.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Ścinawie o godz.
12:38 zamknęła obrady XLVII  sesji  Rady Miejskiej  w Ścinawie w VII  kadencji  2014-2018.  Na tym
protokół zakończono.  

                                                                                                  Obradom przewodniczyła:  
                                                                                             Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej

                                                                                                   w Ścinawie   
              

                                                                                                      Monika Żogalska             

          

Protokołowała: Klaudia Stachów


